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Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkanc6w Wloclawka zwracam sig z uprzejrn4 prodb4 o podanie
informacji dofcz4cej realnych perspektyw ogrzania mieszkari w roku 2022/ 2023.,w sytuacji
braku z"Fas6w wggla w MPEC. Mieszkancy oczekuj4 informacji o przeprowadzonych
pr6bach spraw&enia wydajno5ci rezerwowych kotl6w gazowych, czy daj4 gwarancjg na
dogrzanie wloclawskich osiedli zim4.
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